

Empowering Upholstery with Flexible Intelligence



上海国际

Shanghai International Exhibition on Upholstery Technology for Home Furnishing

09/05-08 NECC 国家会展中心

Hongqiaa, Shanghai 上海·虹桥

woodworkfair.com

Concurrent Exhibition







中国家博会(上海) CIFF (Shanghai)



柔性智造

赋能软体家居新生活 **Empowering Upholstery with**

Flexible Intelligence

同期展会 Concurrent Expo



中国家博会 (上海)





据最新行业统计,全球软体家具市场在 2025 年持续保持稳健增长,整体规模预计将达到约 1,650 亿美元。作为全球 最大的软体家具生产国与消费国,中国市场占据了 35% 以上的全球份额,在产业链中具有举足轻重的地位。当前, 规模达千亿级的中国软体家具市场正步入新一轮消费升级周期。消费者对智能化、绿色环保、个性化定制及场景化解 决方案的需求快速释放,相关细分领域增速已超过 25%。

作为行业制造与技术创新的重要枢纽,上海国际软体家居产品技术及产业链展将持续聚焦软体家具核心工艺、智能制 造及新兴技术赛道,助力企业洞察趋势、拓展新增长空间。让我们携手同行,共同探索软体家居产业的智慧新未来。

According to the latest industry data, the global upholstered furniture market continues to grow steadily in 2025, with total value projected at around USD 165 billion. As the world's largest producer and consumer, China accounts for over 35% of global market share, underscoring its central role in the industry. China's trillion-RMB upholstered furniture market is now entering a new phase of consumption upgrading. Demand for smart, sustainable, and customized products, as well as scenario-based living solutions, is accelerating, with key segments growing at over 25%.

As a hub for manufacturing innovation, UpholsteryTech 2026 focuses on advanced upholstery processes, intelligent manufacturing, and emerging technologies, helping industry players capture new growth opportunities and shape the future of smart upholstered living.





2026 预计展会规模 **Expected Scale**

以国际木工展总面积计算 Calculating based on the total area of WMF

50,000

340+

参展商 Exhibitors

30.000+

软体家居生产技术及原辅材料 全面展示

A Grand Showcase of Upholstery Technologies & Materials

切割及裁剪技术 Cutting and Trimming Technology

弹簧设备 Spring Coiling Machine

缝纫及绗缝设备 Sewing and Quilting Machine

发泡、海绵设备 Sponge and Foam Making Machine

充填及装填技术 Filling and Loading Technology

吊挂、熨烫、检测等后整理技术

Hanging, Ironing, Inspecting and other Finishing Technology

包装及卷包技术 Packaging and Wrapping Technology

锁边技术 Overlocking Technology

智能化机械及配件 Intelligent Machinery and Accessories

智能化生产软件及管理系统

Intelligent Production Software and Management System

软体家居生产原辅材料

Upholstered Furniture Raw and Auxiliary Materials

部分所属龙头展商(排名不分先后) -

Past Premium Exhibitors (Partial list with no particular order)











































